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 حساب هاي دولتي
شركت هاي ۲ وزارتخانه مسدود مي شود

دو  شــركـت هـاي  دولتــي  حســاب هـاي  انســداد 
وزارتخـانـه نفــت و نيــرو در بانك هــا ابــاغ شــد. 
به گزارش »ايسنا«، طبق ابلاغ آيين نامه قانون بودجه سال ۹۸ درباره 
هدفمندي يارانه ها كه ديروز از سوي معاون اول رئيس جمهوري ابلاغ 
شده است، بانك مركزي مكلف است بانك هاي عامل را موظف به مسدود 
كردن حساب هاي ش��ركت هاي دولتي وزارت نفت و نيرو كند. هيئت 
وزيران در جلسه ۱۶ تير ۱۳۹۸ به پيشنهاد سازمان برنامه و بودجه كشور 
)با همكاري وزارتخانه هاي امور اقتصادي و دارايي، نفت، نيرو و تعاون، 
كار و رفاه اجتماعي( و به استناد بند )ب( تبصره )۱۴( ماده واحده قانون 
بودجه سال ۱۳۹۸ كل كش��ور، آيين نامه اجرايي اين تبصره را با هدف 
تعيين منابع و مصارف يارانه تصويب كرد. م��اده چهارم اين آيين نامه 
اجرايي وزارتخانه هاي نفت، نيرو و بانك مركزي را موظف كرده ظرف 
يك ماه از تاريخ ابلاغ اين آيين نامه تمامي گردش مالي و حس��اب هاي 
ريالي و ارزي شركت هاي مشمول اين آيين نامه را از مبادي اوليه وصول 
صرفاً از طريق حساب هاي افتتاح ش��ده نزد بانك مركزي انجام دهند. 
طبق اعلام بانك مركزي، اين بانك مكلف است بانك هاي عامل را موظف 

به مسدود كردن ساير حساب هاي شركت هاي مذكور كند. 
   تكميل خودروهاي ناقص تا ۵ هفته ديگر 

در شرايطي كه قطعه سازان از بدهي خودروس��ازان سخن مي گويند 
و معتقدند ب��دون تزريق پ��ول و نقدينگ��ي ديگر ت��وان توليد قطعه 
ندارند،مع��اون امورصنايع وزارت صمت وعده مي ده��د   در بازه زماني 
پنج هفت��ه خودروهاي ناقص مان��ده درپاركينگ ها ب��ه مردم تحويل 
داده مي ش��ود. اخيراً دبير انجمن س��ازندگان قطعات و مجموعه هاي 
خودرو با اعلام اينكه قرار بود با پرداخت تسهيلات ارزي ۷هزار ميليارد 
توماني، خودروه��اي ناقص تكميل و راهي بازار ش��وند، اعلام كرد كه 
به  رغم موافقت هاي صورت گرفته هنوز ريالي به دس��ت قطعه س��ازان 
نرسيده است. مازيار بيگلو گفت: براس��اس مصوبه آذرماه ۹۷ مبني بر 
تزريق نقدينگي به خودروسازان با محوريت بانك مركزي، بايد ۱۱ هزار 
ميليارد تومان در دو بخش ريالي و ارزي پرداخت مي ش��د كه ش��امل 
۴ هزار ميليارد تومان و ۸۴۴ ميليون يورو بود و تاكنون ۴ هزار ميليارد 
تومان نقدينگي ريالي پرداخت شده است. وي تصريح كرد: با وجود آنكه 
بانك مركزي دستورالعمل پرداخت اين تسهيلات را به سيستم بانكي 
ابلاغ كرده، اما هيچ بانكي حاضر به پرداخت اين تسهيلات نيست و فقط 

يك بانك آن هم به صورت محدود موافقت خود را اعلام كرده است. 
اين اظهارات در حالي اس��ت كه روز گذشته معاون امور صنايع وزارت 
صمت كه اين روزها نقش س��خنگوی اين وزارتخانه را ايفا مي كند،در 
گفت وگو با واحد مركزي از تكميل خودروهاي ناقص خبر داد و گفت: 
ديروز يكي از خودروس��ازان ب��زرگ وعده داده كه ط��ي هفته جاري 
توليد خودرو هاي ناقص را به صفر مي رس��اند. وي با بيان اينكه تعداد 
خودرو هاي ناقص در كف پاركينگ ها در مقطعي به حدود ۱۰۰ هزار 
خودرو رس��يد، افزود: با اقدامات صورت گرفته ط��ي چند مرحله اين 
تعداد را كاهش داديم. وي با بيان اينك��ه تأخيري در تأمين نقدينگي 
براي خودروسازان داشتيم، گفت: در بازه زماني حدود پنج هفته سعي 
مي كنيم خودرو هاي ناق��ص مانده در پاركينگ، ب��ا تأمين قطعات به 
مردم تحويل شود. مقيمي با بيان اينكه همه قطعات كسري خودرو ها 
شناس��ايي شده اس��ت، افزود: بخش هاي مختلفي را براي تأمين اين 
قطعات پيش بيني كرده ايم، اما از زمان سفارش قطعه تا توليد و ورود آن 
به كارخانه كمي زمان نياز است. وي گفت: با تأمين قطعات و ورود آنها 
به خط توليد ميزان عرضه در بازار نيز بيشتر خواهد شد و شاخص هاي 

قيمتي نيز نشان از كاهش نسبي قيمت خودرو در بازار دارد.

 فعال شدن 
مافياي واردات لوازم خانگي                                                           

سـخنگوي انجمـن لـوازم خانگـي از تـاش مافيـاي واردات 
بـراي وارد كـردن لـوازم خانگي بـا وجـود ممنوعيـت واردات 
خبـر داد و گفت: در سـال رونـق توليـد، دولـت بايد بـا تأمين 
سـرمايه در گـردش از توليدكننـدگان داخلـي حمايـت كنـد. 
 غزنوي در گفت وگو                                                                                                                                                                                                                   با »فارس« از تلاش مافياي واردات لوازم خانگي 

براي واردات گسترده لوازم خانگي به كش��ور خبر داد و گفت: با وجود 
ممنوع بودن واردات لوازم خانگي به كش��ور، مافي��اي واردات تلاش 

مي كند تا واردات اين محصولات را به روش هاي ديگري انجام دهد. 
غزنوي تصريح                                                                                                                           كرد: در حال حاضر كه قاچاق كالا به كشور انجام مي شود 
نيز ش��اهد خروج ارز بابت قاچاق اين كالاها هستيم. در صورت واردات 
لوازم خانگي نيز منابع ارزي بيش��تري صرف تأمين كالاهاي خارجي 
خواهد ش��د. به گفته وي، عده اي در داخل كش��ور قص��د همراهي با 
امريكايي ه��ا را دارند و به دنبال لابي براي واردات كالاي ساخته ش��ده 

خارجي به كشور هستند. 
سخنگوي انجمن لوازم خانگي اظهار                                                                                                                                                                                   داشت                                                                 : ظاهر قضيه اين است كه 

اين كار براي كنت��رل قيمت ها و بازار انجام مي ش��ود، ولي در واقع يك 
جريان مافيايي شكل گرفته كه افراد نفوذي امريكا در ايران آن را هدايت 

مي كنند.

........................................................................................................................

 اينستكس در آمار تجارت ما 
تأثيري ندارد

سرپرست سازمان توسعه تجارت گفت: اينستكس از نظر فني چندان 
براي ما تعيين كننده نيست، ولي واقعيت آن است كه فعال شدن يا 
نشدن اينستكس در آمار تجارت خارجي ما تأثير چنداني ندارد. 
محمدرضا مودودي در يك برنامه تلويزيوني درخصوص اينستكس و 
مختصات اين كانال اروپايي براي مبادلات تجاري با ايران اظهار كرد: 
اين ساختار به هيچ وجه يك ساختار بانكي نيست كه قرار باشد در آن 
پولي جابه جا ش��ود بلكه بيشتر يك س��از و كار براي مبادلات تجاري 
در قالب تهاتر با اقلام غيرتجاري اس��ت و هدف اروپا هم اين نبوده كه 

بانك هاي خودش را درگير آن كند. 
مودودي در پاسخ به اين سؤال كه چرا تا امروز ساز و كار اينستكس به 
طور كامل فعال نشده اس��ت، گفت: اروپايي ها بهانه مي كنند كه چون 
بخش عمده اقتصاد آنها متش��كل از بخش خصوصي اس��ت و بخش 
خصوصي هم به دلي��ل ارتباطات تجاري اش با امري��كا نمي خواهد در 
ارتباط با ايران آس��يب ببيند، دولت هاي اروپايي هم نمي توانند آنها را 

مجبور به كار كردن با ايران كنند. 
وي درباره آينده اينستكس و اميدوار بودن به كاركرد آن گفت: از يك 
سو امريكايي ها تهديد كرده اند اگر اينستكس شروع به كار كند، طرف 
ايراني اينستكس را تحريم مي كند؛ بنابراين اين امكان وجود دارد كه ما 
هر شركتي را هم معرفي كنيم، در ليست تحريم هاي امريكايي ها قرار 
گيرد؛ اين يك داستاني است كه اگر شروع شود، پاياني نخواهد داشت. 
سرپرست سازمان توسعه تجارت افزود: از سوي ديگر ما به هيچ اقدامي 
به جز رفتار امريكايي ها بدبين نيس��تيم و اميدواريم اينستكس بتواند 
جايگاه خودش را پيدا كند؛ چراكه معتقديم اگر اروپايي ها در اين ماجرا 
نتوانند راهكاري پيدا كنند با مش��كلات جدي ت��ري در آينده مواجه 
خواهند شد؛بنابراين آرزو مي كنيم اتحاديه اروپا بتواند مسير خودش 
را در اين مورد پيدا كند، ولي واقعيت آن است كه فعال شدن يا نشدن 

اينستكس در آمار تجارت خارجي ما تاثير چنداني ندارد.

همزمان بـا آغاز 

هادی  غلامحسینی
شمارش معكوس   گزارش   یک

جهت اخذ ماليات 
بر عايدي سرمايه هايي چون زمين و ساختمان، 
سكه، ارزو خودرو شاهد كاهش بهاي ارز، سكه، 
ارز، خودرو و ملك در بازارها هستيم، در چنين 
شرايطي، بورس تهران در اولين جلسه از هفته 
جاري توانست با رشـدي 983 واحدي ركورد 
جديـدي از خـود به نمايـش بگـذارد و كانال 
حساس 2۵0 هزار واحدي را پشت سر بگذارد 
در عين حال در اين روز شـاهد عرضه اوليه 10 
درصد از يكـي از زيرمجموعه هـاي هلدينگ 
خليج فارس، يعني پتروشـيمي نـوري بوديم 
به طوري كه به هر كد ۵33 سهم در سقف قيمت 
312۵ تومان تعلق گرفـت كه به معناي حضور 
بيـش از ۵62 هزار نفـر در اين عرضه اسـت. 
به گزارش »ج��وان«، همانطور كه پي��ش از اين 
اقتصاد دان ها و كارشناس��ان اقتصادي پيش بيني 
كرده بودند، همزم��ان ب��ا نزديك ش��دن به موعد 
تصويب قان��ون وضع ماليات بر عايدي س��رمايه، 
ش��اهد تعديل قيمت در بازارهايي چون زمين و 
ساختمان، سكه و ارز و خودرو هستيم، زيرا در اثر 
دپوي سرمايه در اختيار برخي از اشخاص حقيقي و 
حقوقي بسياري از كالاهاي فوق به اشكال مختلف 
توسط سرمايه داران دپو شده  است، بدين ترتيب 
نظام عرضه و تقاضا در بازار ايران به ش��دت دچار 
اختلال است كه اين اختلال با ماليات، شرش از سر 
اقتصاد ايران براي هميشه كم خواهد شد و به جاي 
رونق دلالي و س��فته بازي از اين پس شاهد ورود 
منابع به بخش هاي مولد و توليدي خواهيم بود. در 
اين ميان، به نظر مي رسدمطرح شدن وضع ماليات 
بر بخش هاي غير مولد موجب شده است تا به طور 
مجدد منابع به س��مت بازار سرمايه گسيل شود، 
زيرا شاخص كل بورس تهران روز گذشته توانست 
با رشدي ۹۸۳ واحدي ركورد 25۰ هزار واحدي 
را پشت سر بگذارد،در عين حال ارزش معاملات 
روزانه نيز به بيش از 2هزار ميليارد تومان رس��يد 
كه نش��ان از ورود نقدينگي جديد به بازاري دارد 
كه ارزش كل آن بيش از ۹۴2هزار ميليارد تومان 

اعلام شده است. 
   عرضه اوليه پتروشيمي نوري

از ن��كات قابل توج��ه ب��ازار عرض��ه يك��ي از 

زيرمجموعه ه��اي هلدينگ خليج ف��ارس، يعني 
پتروش��يمي نوري بود. طي اين عرض��ه اوليه ۱۰ 
درصد از سهام »نوري« با مشاركت سه سهامدار 
عمده عرضه ش��د كه نهايتاً به هر كد 5۳۳ سهم 
در س��قف قيمت ۳۱25 تومان تعل��ق گرفت كه 
به معناي حضور بي��ش از 5۶2 ه��زار نفر در اين 

عرضه است. 
مدير عامل بورس تهران با بيان اينكه بيش از 5۶۰ 
هزار نفر از عرضه اوليه پتروشيمي نوري در بورس 
اس��تقبال كردند، اين رقم را ركوردي در استقبال 
از عرضه هاي اوليه بورس دانس��ت. ب��ه گفته علي 
صحرايي در اي��ن عرضه اوليه 5۶۰ ه��زار نفر براي 
خريد س��هام اس��تقبال كردند كه در نوع خود يك 
ركورد به حس��اب مي آيد و ارزش ب��ازار را بيش از 
۹۶۰ ميليارد                                                                                                        تومان اضافه كرد و حدود هزار ميليارد                                                                                                        
تومان از طريق بورس منابع براي توليد پترو            شيمي                                                                                                                             
                                                                                                               در اختيار قرار گرفت. به گفته صحرايي با پذيرش 
پترو            شيمي                                                                                                                                                                                                                                            نوري كه با عرضه اوليه امروز در بورس 

صورت گرفت، ارزش ش��ركت هاي بورسي ۹۳۰۰ 
ميليارد                                                                                                        تومان اضافه شد. روش سفارش گيري براي 
اين عرضه اوليه به صورت ثبت دفتري بوده و زمان 

سفارش گيري كمتر از دو ساعت نبوده است. 
  كاهش بهـاي دلار، طا و سـكه در اولين 

روز هفته 
در جريان معاملات روز گذش��ته بازار آزاد تهران، 

قيمت س��كه تمام طرح امامي ب��ا ۸5هزار تومان 
كاهش نسبت به آخرين روز معاملات، به ۴ ميليون 
و ۴۴5هزار تومان رس��يد. س��كه طرح قديم نيز 
5۰هزار تومان ارزان شد و بهاي فعلي آن ۴ميليون 

و 2۸۰هزار تومان است. 
طلا نيز حدود 2ه��زار تومان ارزان ش��د و قيمت 
امروز آن براي ه��ر گرم ۴25ه��زار و ۶۸۰تومان 
است. اونس طلا با 2۰دلار افزايش به ۱۴۱5دلار 

و ۷5سنت رسيد. 
در بازار ارز نيز قيمت هر دلار امريكا با ۱5۰تومان 
كاهش نسبت به پنج ش��نبه هفته گذشته، براي 
فروش به ۱2۶۰۰ و براي خريد به ۱25۰۰تومان 
رس��يد. ي��ورو نيز ب��ا همي��ن مق��دار كاهش به 
۱۴5۰۰براي فروش و ۱۴۴۰۰براي خريد رسيد. 

وضعيت بازار ارز در ش��رايطي اس��ت ك��ه به نظر 
مي رس��د انتقادها به ارز چند نرخي در كشور در 
حال بالا گرفتن است، زيرا كارشناسان معتقدند كه 

خير ارز تك نرخي از شرش بسيار بيشتر باشد. 
    سـپرده هاي بانكي فعاً معاف از ماليات 

مي ماند
با نزديك ش��دن به روزهاي پاياني نهايي شدن 
لايحه ماليات بر عايدي سرمايه، جزئيات بيشتري 
از اين لايحه توسط مسئولان منتشر شده است. 
بر اين اس��اس، لايحه ماليات بر عايدي سرمايه 
شامل س��پرده هاي بانكي نمي شود، اما بر املاك 

و مسكن، س��كه، ارز و خودرو تعلق مي گيرد. در 
همين راستا بايد گفت فايل هاي ارائه شده زمين 
و س��اختمان براي عرضه در بنگاه هاي مشاوران 
املاك در حوزه ف��روش و اجاره در حال  رش��د 
اس��ت كه اگر ماليات بر حوزه خانه هاي خالي يا 
زمين و س��اختمان هاي بلااس��تفاده و دپو شده 
كليه اش��خاص حقيقي و حقوقي ني��ز عملياتي 
شود،  انتظار مي رود در بازار مسكن شاهد تخليه 

سنگين حباب قيمتي نيز باشيم. 
با ماليات عرضه ب��ر فعاليت هاي غي��ر توليدي و 
سفته بازي تنگ مي شود و در چنين شرايطي بازار 
س��رمايه مي تواند در جذب مناب��ع خرد و كلان و 
تزريق آن به بخش هاي مولد و ضروري نقش آفريني 
قابل ملاحظه اي داشته باشد و در عين حال ديگر 
شاهد نوسان هاي ناراحت كننده و آزار دهنده براي 

مصرف كنندگان در كشور نباشيم. 
    رونمايـي از سـلطان خريـد و فـروش 

مسكن
از زمان��ي ك��ه يك��ي از نماينده ه��اي مجلس از 
س��لطان هاي بازار زمين و س��اختمان در كش��ور 
خبر داد و مدعي شد كه تنها 2ميليون و 5۰۰ هزار 
واحد مس��كوني، از ۱۰ ميليون و 5۰۰ واحدي كه 
در سال هاي ۸5 الي ۹۶ ساخته شده به بازار مسكن 
عرضه شده است، بازار مس��كن و افكار عمومي از 
وجود دلالان پرقدرت اين بازار متلاطم شده است. 
 عقبايي، نايب رئيس اتحاديه مشاوران املاك نيز 
با بيان اينكه ماليات بر عايدي مسكن، ماليات بر 
خانه هاي خالي و ماليات بر اجاره بها لازم و ملزوم 
يكديگر براي متعادل كردن بازار مس��كن است، 
گفت: برخي اف��راد بعضاً س��الانه ۱۰۰تا ۱۰۰۰ 

معامله مسكن در تهران انجام مي دهند. 
 با توجه به اينكه پيش از اين لوايح خوب مالياتي 
به شكل تعجب برانگيزي در مجلس احتمالاً مورد 
دستكاري يا مخالفت هاي دقيقه نودي و مشكوك 
قرار گرفته اند، افكار عمومي با توجه به نوسان هاي 
دو سال اخير بازارها در ايران و مختل شدن زندگي 
ميليون ها خانوار در بخش هاي معيشت و سرپناه 
خواستار پخش علني جلسه تصويب لايحه ماليات 
بر عايدي س��رمايه از طريق رس��انه هاي جمعي 
هس��تند تا دلالان خداي نك��رده نتوانند لابي در 
جهت اهداف ش��خصي خود انجام دهند و عرصه 

زندگي را براي مردم تنگ كنند.

بورس از مرز حساس ۲50هزار واحد گذشت  
آنتی ويروس ماليات بر عايدي سرمايه  برای رونق بورس و مقابله با ساطين مسكن، ارز و سكه

ذوب آهن اصفهان در سال گذشته بالاترین سود خالص از زمان تاسیس را داشته است
در مجمع عمومى عادى سالیانه ذوب آهن اصفهان عنوان شد 

مجمع عمومی عادي سالیانه ذوب آهن اصفهان 
با حضور سهامداران، نمایندگان صاحبان سهام، 
اعضاي هیات مدیره و نماینده ســازمان بورس 
و اوراق بهادار تهران، درســالن همایش هاي 
بین المللی اتــاق بازرگانی، صنایــع، معادن و 
کشاورزي اصفهان دوشنبه  17تیرماه برگزار شد .

  
نمایندگان سهامدارا ن عمده ذوب آهن  در جایگاه 
هیأت رئیسه قرارگرفتند و دکتر غلامرضا سلیمانى 
مدیر عامل شــرکت صدر تامین ریاست مجمع را 

عهده دار شد .  
دکتر غلامرضاسلیمانى مدیرعامل هلدینگ صدر 
تامین گفت:  با توجه به برنامــه اى که ذوب آهن 
اصفهان براى تولیــد 3  میلیون تــن دارد پیگیر 
هستیم برنامه تامین سرمایه درگردش انجام شود 

و مشکلات مالى تا حدودى برطرف گردد.  
اکنون نیز اوراق سلف وارد بازارشده وتضمین آن 
را شست اوهلدینگ دارند به عنوان حمایت انجام 

مى دهند. 
وى افزود:  امیدواریم ذوب آهن در افق  1404 بر 
اساس سند استراتژیک هلدینگ صدر تامین بتواند 
به تولید ششــمى لیونتن برسد. طرح هاى توسعه 
این شرکت نیز با قوت در دســت پیگیرى است و 
پیشرفت پروژه ها از شرایط خوبى برخورداراست.  
مهندس منصور یزدیــزاده مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان در ارائه گزارش هیــأت مدیره مربوط به 
عملکرد سال 1397 و برنامه هاي آتی این شرکت 
گفت:  تفاوت اساســى بین فراینــد تولید در این 
شرکت و سایر تولید کنندگان داخلى وجوددارد. 
ذوب آهن اصفهان است تنها شرکت فولادى بزرگ 
کشور است که تولید آن به روش کوره بلند انجام 
مى شــود درحالى که عمده تولید فولاد کشــور 
 به شــیوه احیاء مســتقیم اســت و یکى از دلایل 
ســوده ى آنها این اســت که از یارانــه گاز و برق 
اســتفاده مى کننــد وذوب آهن اصفهــان از این 
یارانه بى بهره است و براین اســاس تفاوت سهم 
انرژى ذوب با بقیه شرکت ها 700 تومان به از اى 
هرکیلوگرم اســت .یعنى اگر ذوب آهن مطابق با 
برنامه بخواهد 3 میلیون تولیدکند، دو هزارو 100 
میلیارد تومان باید ناشى از یارانه گاز ذوب آهن از 

دست مى دهد. 

وى سود ناخالص این شرکت در سال 1397را یک 
رکورد ذکرکرد وگفت: بازده ى سهام این شرکت در 

سال گذشته 224 درصد بود.
مهندس یزد یزاده افزود: این شــرکت با توجه به 
شرایط نقدینگى خود، سرمایه گذارى هاى کوچک 

براى بیشترین بهره بردارى را مد نظردارد.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان تصریح کرد: پروژه 
pci در آستانه بهره بردارى قرار دارد و قیمت تمام 
شده محصولات این شرکت را کاهش مى دهد .

وى تصریــح کــرد: ذوب آهن اصفهــان علیرغم 
تحریمها، ســه ماهه ا ول امســال صادرات خوبى 
داشته و دراردیبهشت ماه رکورد صادرات ماهانه 

جدیدى را ثبت نموده است
مهندس یزد یزاده درخصوص چالش هاى ســال 
1397 افــزود: محدودیت شــدید در تامین مواد 
آهن دار وسنگ آهنیک معضل براى شرکت است 
وکمکم در بین سایرفولاد سازان در حال عمومیت 

یافتن است. 
ســنگ آهن، گندله و کنســانتره متاسفانه صادر 

مى شودکه اعتراض ذوب آهن را در این خصوص 
به وزارت صمت نیز ارائه نمودیم و پیگیر هستیم.  
اگرتدبیراساسى در این خصوص صورت نگیرد به 

یک بحران بزرگ تبدیل مى گردد. 
مدیرعامل شــرکت بیان کرد:  واحدهاى مختلف 
شرکت متاســفانه معطل مواد اولیه هستند ازآن 
ســوتحریم هاى ظالمانه دشــمن در زمینه هاى 
مختلف و به ویژه در خصوص صنعت فولاد شدت 
یافته است. واردات مواد اولیه از جمله زغال و کک 
و همچنین صــادرات محصولات جــزء تحریم ها 
اســت. توازن در منافع زنجیــره ارزش تولید نیز 

وجود ندارد. 
این مقام مســئول در خصوص چالش هاى ســال 
گذشــته تصریح کرد: ظرفیت تولید شرکت چهار 
میلیون تن اســت اگر مواد اولیه به شرکت برسد 
با ســه کوره بلند تحقق این مهم امکان پذیراست. 
بروزخشکسالى را قبلاً شــاهدبودیم و امیدواریم 
امسال تاثیرکمترى برتولید شرکت بگذارد. 

تامین بخشــى از کســرى منابع صندوق فولاد و 

اعتصاب کامیون داران را ســال گذشــته شاهد 
بودیم که تاثیر بسیار زیادى درحمل مواد اولیه و 
محصولات داشت .  منفى بودن سرماى هدرگردش 
وزیان انباشــته که وجــوددارداز جمله چالش ها 

محسوب مى شوند. 
مهندس یزد یزاده خاطر نشان کرد: خوشبختانه 
گرفتن مجوز ترك تشریفات از هیات دولت محقق 
شد که بتوانیم یک میلیون و 750 هزارتن سنگ 
آهن از چاه گزوســنگ انوارد ذوب آهن کنیم که 

روزانه پیگیر این موضوع هستیم. 
وى در ادامه برخــى از مهمتریــن موفقیت هاى 
شرکت در سال گذشته را چنین عنوان کرد: کسب 
بالاترین ســود خالص در تاریخ ذوب آهن،خروج 
از مــاده 141 و تهاتربدهى ها بــا مطالبات تامین 
اجتماعى و همچنین کســب اعتبار نزد بانک ها، 
اصلاح ساختارمالى شرکت،رکورد روزانه تولید با 
دوکوره بلند، مدیریت هزینه ها، تهاتر املاك مازاد 
و غیرمولدشــرکت، تولید ان واع ریل،راه اندازى 
پروژه  VD به منظورتولیدفولاده اى کیفى، تولید 

H300 و بیــم بلانک،کاهش مصــرف آب از 17 
میلیون متر مکعب به 14 میلیون مترمکعب، کسب 
تندیس صرفــه جویى در مصرف انرژى، کســب 
عنوان صادرکننده نمونه کشور براى هشتمین بار 

و تمدیدگواهینامه کرز. 
مدیرعامل شــرکت اضافه کرد: درســال گذشته 
تعداد 1397 مورد افشاى اطلاعات داشتیم که در 
سال 1396 این رقم 48 مورد بود، همچنین افشاى 
اطلاعات با اهمیت از یک مورد به حدود 30 مورد 

در سال 1397 رسیده است. 
مهندس یزد یزاده برخى از مهمترین چالش هاى 
سال 1398را نیز چنین برشمرد: خام فروشى مواد 
آهن دار، تحریــم واردات کک و زغال و صادرات 
محصــولات، تبدیل ســنگ آهن دانــه بندى به 
کنســانتره و گندله توســط معادن، عدم برنامه 
ریزى منســجم در صنایع بالا دستى فولاد، بر هم 
خوردن زنجیره تولیدفولاد به روش کوره بلند، عدم 
برخوردارى از یارانه انرژى در مقایسه با روش احیا 

غیر مستقیم . 
شــایان ذکر اســت پس از قرائت دستورجلسه، 
مجمع وارد دستورجلســه گردیــد. ابتدا گزارش 
هیات مدیره در رابطه با عملکرد و سپس گزارش 
حســابرس مســتقل و بازرس قانونی درخصوص 
صورتهاي مالی شرکت براي سال مالی منتهی به 

1397/12/29قرائت گردید. 

مجمع پس از بحث وبررســی و انجــام  مذاکرات 
لازم و با توجه به تکالیــف و رهنمودهاي مندرج 
درصورت خلاصــه تکالیف مجمــع، تصمیماتى 
 بدیــن شــرح را بــا اکثریــت آراء اتخــاذ نمود: 
صورت هــاى مالى شــرکت مشــتمل برترازنامه 
درتاریــخ 1397/12/29، صــورت ســود و زیان 
وصورت جریان و جوه نقد براى سال مالى منتهى 
بــه 1397/12/29، با اکثریــت آرا مورد تصویب 

مجمع قرارگرفت. 
موسســه حسابرســی آزمــون پــرداز ایــران 
مشــهود به شــماره ثبت 14187 وشناسه ملى 
10861687625 به عنــوان بازرس قانونی اصلى 
و حسابرس مستقل شرکت و موسسه حسابرسی 
هشیار بهمند به شماره ثبت 1916 وشناسه ملى 
10100168746 به عنوان بــازرس علی البدل، 

براى مدت یک سال انتخاب گردیدند. 
مجمــع اختیار تعییــن و پرداخت حــق الزحمه 
حســابرس و بازرس قانونى را باهماهنگى شرکت 
سرمایه گذارى صدرتامین، به هیات مدیره شرکت 

تفویض نمود.
حق الزحمه حســابرس و بــازرس قانونى   ضمنا ً
براى ســال مالى موردگزارش، مورد تنفیذ مجمع 
قرارگرفت. روزنامــه دنیاي اقتصــاد جهت درج 
اطلاعیه وآگهی هاي شرکت براى مدت یک سال، 

تعیین گردید.
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